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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

	Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni dr.

Fazekas Sándor vidékfejlesztésért felel ős miniszter úrnak

„Mit tesz a Kormány annak érdekében, hogy 2011-ben Magyarországo n

mindenki számára elérhet ő legyen a tiszta víz? "

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban a Hír TV honlapján a következ őket lehetett olvasni : „Az Ormánságban

egyre több településen fúrt vagy ásott kutakból veszik az ivóvizet, a vezetékes víz díjá t

ugyanis nem tudják kifizetni . A lakókat az sem érdekli, hogy a kutak nagy része rossz

minőségű, arzénnal, nitráttal vagy nitrittel szennyezett vizet ad. Ezekben a falvakba n

az állam ugyan támogatja a vízdíjat, de a magas üzemeltetési költségek miatt kénytele n

magas összeget megállapítani. "

A jelenlegi is működő vízdíj támogatási rendszer úgy tűnik, hogy adott esetben már

nem elegendő. Az elmúlt időszak számos kormányzati intézkedése ugyanis éppen

azokat érintette rendkívül hátrányosan, akik saját erejükb ől nem képesek boldogulni a



mindennapokban. Az Orbán-kormány intézkedéseivel részben magára hagyta a

leghátrányosabb helyzetű embereket, részben rontott korábban meglév ő helyzetükön .

Ennek eredményeként az ország egyik leghátrányosabb helyzetű régiójában, az

Ormánságban a híradások szerint mára annyira kilátástalanná vált az embere k

helyzete, hogy az egészséges, tiszta ivóvízr ől is lemondtak .

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :
1. Mit tesz a Kormány annak érdekében, hogy 2011-ben Magyarországo n

mindenki számára elérhető legyen a tiszta ivóvíz?
2. Milyen megoldást kíván kidolgozni a Kormány – együttm űködve a helyi

önkormányzatokkal – az Ormánságban tapasztalható helyzet megoldására ?

Megtisztelő válaszait megköszönöm!

Budapest, 2011 . március . . ." .
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